

Dorpsraadvergadering 11-04-2023

Locatie en tijd: Smelehof, 20.00 uur

Afmeldingen: Mat van den Beuken (Gemeente Venray)

Genodigden: Mat van den Beuken (Gemeente Venray)

Notulen

1. Opening

Sandra opent de vergadering opent de vergadering.

2. Vaststellen agenda

Er wordt een agendapunt toegevoegd: -Lijstje met namen

3. Notulen maart 2023

We hebben het nog even gehad over:

- WG Verkeer; betreft de oversteekplaats bij school. Jan heeft contact opgenomen met Ruud Verhaegh, en nu zijn de problemen daar opgelost.
- Jaarvergadering de Smelehof: Sandra kan daar toch wel aanwezig zijn.
- Kermis-commissie; Jeffrey geeft aan dat er nog geen datum is om bijeen te komen.
- Kascontrole: Willy heeft de email net verzonden.
- Bedankplankje Joost; Jan en Sandra gaan donderdag naar de Gemeente en rijden dan door naar Joost.

4. Update ontwikkelingen

- WG Wonen; geen update.
- WG Moy; geen update.
- WG RAP; geen update.
- WG Verkeer. Zij komen binnenkort bij elkaar.
- WG Vliegveld. Vandaag is een mail ontvangen met het verslag van 27 maart j.l. , Sandra stuurt dit door. Thijs wordt de nieuwe contactpersoon.
- WG Economie. Er is geen reactie gekomen op de mail die 1,5 wk geleden gestuurd is naar het V.Z.O. Jan gaat Mariëlle Smits bellen.
- WG Wensbus; geen update.

5.Vervolg financiële update

Het overzicht van Jeffrey wordt bekeken. Volgens de rekening van het YNB lijkt het of we 1x geld toegestoken hebben vanuit de Dorpsraad. 2018 is positief afgesloten. Andere keren is aangevuld vanuit het spaarpotje van het YNB. Dit jaar lijken we quitte te gaan spelen. Oudere overzichten hebben we niet. De schenking/lening proberen we dit jaar terug te betalen, om zo ook in de boeken alles zuiver te houden. We kijken op een later tijdstip wat te doen.

Wat betreft de brief over Ien's contract; in plaats van de Payroll constructie is er nu een jaarcontract (loopt al, tot 31-12-2023) via RHM. De huur/vergoeding zit nu in het loon. Jeffrey controleert de uren. In oktober wordt dit contract geëvalueerd (actie)

Er zijn geen geluiden uit het dorp gekomen over de prijsverhogingen. Een enkeling heeft geswitcht van beiden abonnementsvormen naar alleen digitaal. Voor de bezorgers is de vrijwilligersvergoeding verhoogd. En we hebben er een nieuwe bezorger bij.

6, Indeling werkgroepen.

Er worden de volgende wijzigingen besproken een aangebracht:

Week goede doelen: Ania en jeffrey

Wonen: is nu niet actueel, moet wel bijgehouden worden In de oktobervergadering van 't Forum gaan we op zoek naar nieuwe leden hiervoor.

Schone lucht: Dit waren 2 groepen, Sandra vraagt dit aan Jeu d.W.

RAP: Dit was Martijn, wordt Jan. De meeste plannen lopen nu, wel een vinger aan pols houden.
Verkeer: Dit wordt Thijs. Jan vertelt Thijs over de werkgroep (met als contactpersoon Ruud Verhaegh)
Vliegveld: Opgericht omdat de plannen met het vliegveld niet onder de bewoners leefde. De werkgroep is informatiegericht. Thijs gaat dit doen
Wensbus: Dit blijft Sandra doen. Ook Jan sluit aan (Jeu de W. vragen, en nog iemand...)
Kermis-commissie: Jeffrey
Economie; even telefoontje afwachten (Jan-.Mariëlle Smits)
DRO: Sandra (probeert zoveel mogelijk aanwezig te zijn.)
Wijkagent: Dit wordt Ania, Gaan we Frank uitnodigen in het Forum van 14 juni a.s? (actie)
Presidium: Sandra
Gemeente Venray: Secretaris
Com. Bonbruck: Secretaris
Historie Ysselsteyn: Ania
Dorpspodium: Jan
Verkeersregelaars: Secretaris
Glasweb: Secretaris

7. Binnengekomen stukken

-

- *Uitnodiging voor de Dodenherdenking 4 mei in de Petrus Bandenkerk: Jan en Ania gaan.
- *mail inz. De Geurapp. Er komt een verwijzing in het YNB.
- *Kennismaking Frank, is hiervoor al besproken.
- *Vernielingen bij de uitkijktoren (de bank is helemaal vernield).
Ania gaat de foto's hiervan doorleiden naar wijkagent Frank van der Heijden.
- *Gebiedsherkenning voor mogelijkheden duurzame elektriciteit. Uitnodiging van Anouk Dame en Daan Briers) Hiervoor zijn ong. 30 interviews afgenomen van mensen uit dit gebied. Het verslag volgt t.z.t.
- *Mail over deelname aan milieufederatie Limburg 17 april a.s. over hun "Visie de Peel". Ter kennisname.

8. Mutaties actielijst

Deze is geactualiseerd

9. Uitnodigingen, agendapunten volgende vergadering

Eric van Daal komt de volgende vergadering, We beginnen dan om 19.00 uur.

10. Voorbereiding komst wethouder

Iedereen heeft 'n mail ontvangen hierover. We willen een ronde maken langs Kerk, School en Jera .
We gaan hem vertellen over de werkgroepen. En we nodigen ook Huub en Linda (Moy), Eric Michels (RAP) en jeugdigen (Jera) uit. Ook kunnen we de kwestie met arbeidsmigranten bespreken.

Extra agendapunt; Lijst met namen

De lijst is ontstaan door aanlevering van namen tegelijkertijd met de Provinciale Verkiezingen.

! Hier moet zorgvuldig en vertrouwelijk mee omgegaan worden!

De volgorde wordt bepaald door het aantal aanleveringen voor de naam. Er is door het Forum nog geen afspraak over welke mensen zij benaderen voor t Forum. Wellicht bevat deze lijst ook personen die onze club zouden kunnen versterken, en zit er een voorzitter tussen? En er zijn nog 2 lege stoelen in het DB.

11.Rondvraag

Jeffrey: de mailbox vd Dorpsraad kan nu gelezen worden door Sandra, Martijn en Mieke.

Dit wordt aangepast. Martijn en Mieke eraf, en Jeffrey erbij.

Sandra: De geïnde bedragen van de belasting tlv de Wensbus loopt nog.

De pas van de rekening verloopt binnenkort, hier gaat Jeffrey achteraan.

12.Sluiting

Sandra sluit haar eerste vergadering als (tijdelijke) voorzitter!